
 
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 16. 08. 2007 
 
 

Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor 
   Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
   Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
   Ing. Miroslav Balog  
   JUDr. Iveta Bžánová  
   Ing. Ján Čop, zástupca primátora  
   Ing. Ján Harmaňoš  
   Ing. Štefan Nevoľník  
   Anton Vass 

 
Prizvaní: Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP  
  MUDr. Andrej Kulan, zástupca Nemocnice Snina, s.r.o. 
  Ing. Jozef Cmar, Nemocnica Snina, s.r.o.  
  p. Fabián, audítor 
 
 
Program: 

1. Informácia o zakúpení prístroja CT s návrhom spôsobu financovania kúpnej ceny  
2. Doplnok č. 1 k Organizačnému poriadku orgánov mesta Snina a Mestského úradu Snina  
3. Návrh na poskytnutie finančnej dotácie pre Telovýchovnú jednotu Spartak Vihorlat Snina 
4. Spolupráca s televíznymi spoločnosťami  
5. Uzatvorenie zmluvy o nájme  
6. Návrh na odkúpenie bytovky na Ulici Čsl. armády 1600 od p. Mergu  
7. Návrh majetkového vysporiadania kaštieľa  
8. Prejednanie žiadosti Miroslava Hirjaka – EKOKLIMA 
9. Prejednanie žiadosti Antona Pľutu 
10. Prejednanie žiadosti spoločnosti DOPABAL, s.r.o.  
11. Odpredaj pozemkov parc. č. KN 1813/348, 1813/352 a 1813/353 
12. Informatívna správa o problematike p. Petrunčíka  
13. Prejednanie žiadosti Jána Ščerbáka 
14. Riešenie bývania nájomníkov bytového domu na Ul. Palárikova 1606 – zaujatie stanoviska 
15. Rôzne  

 
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  
 
Overovateľ: Ing. Miroslav Balog   
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová 
 
     Ing. Ján Čop – program podľa pozvánky. Pán Petrunčík chcel byť prizvaný na zasadnutie MsR, 
ale dnes nemohol prísť. Je na členoch rady, či sa bodom budú zaoberať alebo ho vyradia 
z programu.  
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Hlasovanie za program podľa pozvánky: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 1) Informácia o zakúpení prístroja CT a spôsobe financovania  
  
     Písomný materiál predložil MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnice Snina, s.r.o. Spracoval 
Nemocnica Snina, s.r.o.  
 
     Ing. Ján Čop – privítal p. Fabiána, audítora, ktorý robil audit v nemocnici a teraz ho robí aj na 
VPS-ke.  
 
     MUDr. Andrej Kulan – včera bola porada vedenia nemocnice. Návrh je, aby CT prístroj bol 
majetkom mesta a bol nemocnici daný do nájmu. Je tu však obava, že ďalšie vedenie mesta môže 
CT prenajať niekomu inému.  
 
     Ing. Jozef Cmar – je na rozhodnutí mesta, či bude CT prístroj vo vlastníctve mesta alebo 
nemocnice.  
 
     p. Fabián – audítor – majetok z transferov nie je možné uplatňovať odpisy do nákladov, takže 
by nemocnica platila zbytočne dane. Ak to bude v majetku mesta, prenájom a výnosy môžu ísť do 
nákladov nemocnice. Takže je to na zváženie. Odporúča, aby bol CT prístroj v majetku mesta.  
 
     Ing. Miroslav Balog – ako je to platením DPH? 
 
     Ing. Jozef Cmar – nemocnica nie je platcom DPH, keďže ide o zdravotnícke služby.  
 
     Ing. Miroslav Balog – myslí si, že CP prístroj bolo treba kúpiť za úverové zdroje a nie za 
hotové peniaze z rozpočtu mesta. Úroky nie sú vysoké a dajú sa prekryť výkonmi z prevádzky CT 
prístroja. Myslí si, že tento prístroj bude maximálne vyťažený.  
 
     Ing. Jana Rosičová – nemocnica rokovala s bankami. Výška úveru bola asi 8 %. Mesto má 6,8 
mil. Sk z nájmu nemocnice, ktoré dá na CP prístroj a ostáva doplatiť 8 mil. Sk. Nevie, či bude pre 
banku lukratívne, poskytnúť mestu úver na 8 mil. Sk.  
 
     MUDr. Andrej Kulan – nevie vopred povedať, či výkony budú kryť splátky za úver. Musí sa to 
rozbehnúť. Denne by malo byť ošetrených na CT prístroji 10 pacientov, aby boli pokryté náklady.  
 
     p. Fabián – podľa platného Občianskeho zákonníka, ak vezmeme CT prístroj na úver, zvýšime 
tým nemocnici nájom ročne o 4 mil. Sk. Sú v tom odpisy a úroky, ktoré musí nemocnica platiť ako 
nájom.  
 
     Ing. Jana Rosičová – zo zákona však mesto nemôže poskytnúť dotáciu na splátku úveru 
v prípade, ak nemocnica nebude mať na splátku.   
 
     Ing Pavol Marinič – myslí si, že CP prístroj by malo zakúpiť mesto a nemocnici ho dať do 
prenájmu. Necháva na rozhodnutie to, či sa kúpi v hotovosti alebo na úver.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nie je štandardné, aby sa takýto majetok kupoval v hotovosti. Obava 
nemocnice sa dá zmluvne ošetriť.  
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     Ing. Jozef Cmar – ak  bude CT prístroj kupovať mesto, bude treba previesť aj zbierku na tento 
prístroj na mesto. Je vyhlásená do konca roka. Zistí, za akých podmienok je to možné – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informáciu Nemocnice Snina, s.r.o., o stave 
obstarávania CT a o spôsobe financovania,    o d p o r ú č a    pripraviť písomný materiál do 
najbližšieho zasadnutia MsZ o vstupe do práv a povinností zo zmluvy na obstaranie CT prístroja.  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 5      proti: 0      udržal sa: 0 
(pri hlasovaní nebol Ing. Harmaňoš) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 89/2007  
 
 
 
K bodu 15) Rôzne – Audit na VPS Snina 
 
     p. Fabián – rozpočtová organizácia nemôže podnikať. Nedovoľujú to rozpočtové pravidlá. Preto 
VPS-ka nemôže takto naďalej fungovať. Je tu možnosť pretransformovať ju na príspevkovú 
organizáciu alebo zmeniť na nejaký podnikateľský subjekt. Najjednoduchšie je zmeniť ju na 
príspevkovú organizáciu, ktorá však môže fungovať maximálne 2 roky aj so stratou, ale potom ju 
bude potrebné znova pretransformovať na inú organizáciu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – nech audítor dokončí audit a potom si sadneme a dohodneme sa na 
konečnom riešení.  
 
     Ing. Jana Rosičová – kedy by mal byť projekt na transformáciu hotový?  
 
     p. Fabián – projekt transformácie by mal byť urobený do 15. októbra 2007, pretože treba riešiť 
aj pracovnoprávne vzťahy a výpovedné lehoty zamestnancov.  
 
 
 
K bodu 2) Doplnok č. 1 k Organizačnému poriadku orgánov mesta Snina a Mestského  

úradu Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Jana Rosičová, 
prednosta.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – oddelenie správy majetku a služieb je poddimenzované. Je to široká 
oblasť a spravuje majetok vysokej hodnoty. Toto oddelenie je potrebné personálne preobsadiť. 
Zistiť, ako fungujú takéto oddelenia na iných úradoch a prehodnotiť pracovné náplne a personálne 
obsadenie tohto oddelenia  – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a   schváliť Doplnok č. 1 k Organizačnému poriadku 
orgánov mesta Snina a Mestského úradu Snina s účinnosťou od 01. 10. 2007.  
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Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 90/2007  
 
 
 
K bodu 3) Návrh na poskytnutie finančnej dotácie pre Telovýchovnú jednotu Spartak  

Vihorlat Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Anna Brečková, garant 
komisie mládeže, kultúry a športu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – na najbližšie zasadnutie MsZ predložiť výšku sumy aj výšku 
nepeňažnej podpory za posledných 5 rokov, ktoré dalo mesto TJ Spartak Snina – úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – tento materiál mal byť predložený na prerokovanie do finančnej komisie. 
Je potrebné urobiť audit tohto subjektu, aby sme vedeli, koľko finančných prostriedkov išlo 
z mesta, koľko preinvestovali z vlastných zdrojov, akú majú výšku príjmov (napr. zo vstupného, 
lyžiarskych výcvikov a pod.), koľko investujú do mládeže a pod. – úloha.  
 
     Ing. Jana Rosičová – tento subjekt nemá žiadny vzťah k mestu.  
 
     Ing. Pavol Marinič – bolo by vhodné rokovať s TJ Spartak a s obcou Parihuzovce a dohodnúť 
sa na vytvorení organizácie, v ktorej by malú účasť aj mesto Snina  – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    Mestskému zastupiteľstvu v Snine schváliť finančnú 
dotáciu pre Telovýchovnú jednotu Spartak Vihorlat Snina vo výške 300 tis. Sk na dofinancovanie 
akcií súvisiacich s prevádzkou lyžiarskeho areálu v Parihuzovciach s podmienkou, že TJ Spartak 
Vihorlat Snina počas dvoch rokov uskutoční bezplatné lyžiarske výcviky pre všetky základné 
a stredné školy, nachádzajúce sa na území mesta Snina,    u k l a d á   Mestskému úradu v Snine 
v najbližšej úprave rozpočtu navýšiť rozpočet na kapitole finančných dotácií o sumu 300 tis. Sk.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 4      proti: 0      udržal sa: 2 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 91/2007  
 
 
 
K bodu 4) Spolupráca s televíznymi spoločnosťami  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Anna Brečková.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – TV SKV 1 je súkromná firma, ktorá nenatáča a nevysiela príspevky.  
Vysiela iba prenosy zo zasadnutí MsZ, ktoré si mesto objednáva a platí za ne. Prečo by sme mali 
tejto televízii dávať ďalšie peniaze z rozpočtu mesta?  
 
     Ing. Pavol Marinič – najlepšie by bolo platiť priamo štáb, ktorý by sa staral o natáčanie 
príspevkov v meste, ktoré by sa vysielali v TV Zemplín a TV Východ.  
 
     Ing. Miroslav Balog – je za návrh hlavného kontrolóra. Vedeli by sme, koľko stojí natočenie 
jednej reportáže, urobili by sme si akýsi predbežný plán, podľa ktorého by sa reportáže natáčali.  
      
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    Mestskému zastupiteľstvu v Snine zaujať súhlasné 
stanovisko k spolupráci mesta Snina s televíznymi spoločnosťami fungujúcimi v káblových 
rozvodoch mesta Snina – televízia Východ, televízia Zemplín a TV SKV 1,    u k l a d á   finančné 
prostriedky vo výške 200 tis. Sk zahrnúť do rozpočtu mesta Snina na rok 2007.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 3      proti: 0      udržal sa: 2 
 
     Mestská rada neprijala k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál je potrebné doriešiť. Je proti tomu, aby sa SKV 1 
poskytovali ďalšie finančné prostriedky z rozpočtu mesta.       
      
 
 
K bodu 5) Uzatvorenie zmluvy o nájme  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – návrh mesta je premiestniť bufet p. Kunecovej do výmenníkovej stanice, ktorá 
je v areáli nemocnice a využíva sa na uskladnenie biologického odpadu. Tento návrh bol 
prerokovaný a s vedením nemocnice, ktoré s ním súhlasí v prípade, že sa nájde vhodné miesto na 
uskladnenie tohto odpadu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečo iba pre p. Kunecovú? Prečo sa nevypíše verejná súťaž na tento 
objekt?  
 
     Ing. Ján Čop – bolo by neseriózne voči p. Kunecovej ísť do verejnej súťaže, keďže ona tieto 
služby v nemocnici prevádzkuje už asi 17 rokov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – 20 rokov na prenájom je veľmi dlhá doba a viazať sa k tomu ešte aj 
predkupným právom, keď bude mať odpustený nájom, je neštandardné. Je to náš majetok a mesto 
by malo mať z neho výnos. Ide o verejnoprospešnú činnosť, ale je neštandardné prenajímať ho na 
20 rokov. Navrhuje prenájom na 5 rokov s tým, že sa mesto zaviaže, že bude mať právo na ďalšie 
predĺženie nájomnej zmluvy.  
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     Ing. Jana Rosičová – podľa zákona je možné investovať do majetku, ktorý nemá vo vlastníctve 
je možné iba vtedy ak je nájom na dobu 60 % z doby odpisovania majetku. Budovy sa odpisujú 20 
rokov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ak nájom na 20 rokov a odpustenie nájomného, potom predkupné právo 
nie. 20 rokov má istotu, preinvestované náklady sa jej za túto dobu vrátia. Predložiť písomné 
stanovisko nemocnice – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
    Mestská rada v Snine   s ú h l a s í  

1. s uzatvorením zmluvy o nájme pre Annu Kunecovú, Snina, na dobu určitú – 20 rokov, za 
účelom prevádzkovania bufetu a predaja základných potravín bez podávania alkoholických 
nápojov,  

2. s odpustením nájomného vo výške preinvestovaných, preukázaných finančných 
prostriedkov,  

3. s predkupným právom nehnuteľnosti,  
u k l a d á   mestskému úradu pripraviť materiál do mestského zastupiteľstva.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 4      proti: 0      udržal sa: 2 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 92/2007  
 
 
 
K bodu 6) Návrh na odkúpenie bytovky na Ulici Čsl. armády 1600 od p. Mergu  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu ohľadom bytového 
domu na Ul. Čsl. armády č. 1600.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 93/2007  
 
 
 
K bodu 7) Návrh majetkového vysporiadania kaštieľa  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog a JUDr. Iveta Bžánová – navrhujú vypustiť z uznesenia časť „súhlasí ...“.  
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     Ing. Pavol Marinič – znalecký posudok je cena súčasného majetku a je v ňom zahrnutá aj cena 
za rekonštrukčné práce, ktoré boli na kaštieli vykonané. Ceny posudkov, ktoré dalo vypracovať 
mesto a p. Merga sú skoro rovnaké – 6,8 mil. Sk a 5,4 mil. Sk. Treba zistiť, koľko finančných 
prostriedkov dostal p. Merga na rekonštrukciu z nadácie a koľko preinvestoval svojou firmou – 
úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál je potrebné predložiť na prerokovanie do komisie pre 
výstavbu, aby dali odborné stanovisko.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu o majetkovom 
vysporiadaní kaštieľa,    ž i a d a    komisiu výstavby, životného prostredia a územného plánovania, 
aby odporučila kúpnu cenu kaštieľa..  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 94/2007  
 
 
 
K bodu 8) Prejednanie žiadosti Miroslava Hirjaka – EKOKLIMA 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – ohľadom odpredaja pozemkov pre p. Hirjaka pri výmenníkovej stanici, ktorá 
susedí zo ZUŠ-kou, bolo jednanie na oddelení výstavby. Keďže chceme jednu ZŠ zrušiť, navrhuje, 
aby sa ZUŠ-ka presťahovala do budovy zrušenej školy a v tejto budove by sa malou úpravou urobili 
jednoizbové byty. Aj niekedy tam bola slobodáreň. Areál výmenníkovej stanice by bol oplotený a p. 
Hirjaka by sme zaviazali upraviť chodník.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je proti odpredaju. Treba mu zriadiť vecné bremeno, aby mal prístup do 
výmenníkovej stanice. Je tam obytná zóna. Firma má predmet činnosti, ktorý sa hodí na okraj mesta 
a nie do tejto lokality. Bojí sa toho, aby aj na pozemku neurobil sklad kadečoho. Je potrebné 
predložiť písomné stanovisko riaditeľky MŠ a spoločenstva vlastníkov susediacich obytných 
blokov.  
 
     Anton Vass – na MsR, keď sa bude tento materiál prejednávať, prizvať aj riaditeľku ZUŠ-ky – 
úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e    žiadosť Miroslava Hirjaka – 
EKOKLIMA, Pichné 87 ohľadom odkúpenia parc. č. KN 2297/138, KN 2297/139 a KN 2297/140 
pre účel odstavných a parkovacích miest a prístupovej cesty k výmenníkovej stanici,  o d p o r ú č a  
na najbližšie zasadnutie MsR predložiť písomné stanoviská riaditeľky Súkromnej MŠ na Ul. 
vihorlatskej  a spoločenstva vlastníkov bytov v obytných blokoch 1445 na Ul. študentskej a 1416 na 
Ul. vihorlatskej.  
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Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 95/2007  
 
 
 
K bodu 9) Prejednanie žiadosti Antona Pľutu 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    nevyhovieť žiadosti Antona Pľutu, Snina, ohľadom 
odkúpenia časti parc. č. KN 3422/18 podľa vyznačenia na priloženom snímku.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 96/2007  
 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál znova predložiť na rokovanie MsR až po 
majetkoprávnom vysporiadaní cesty – úloha.  
 
 
 
K bodu 10) Prejednanie žiadosti spoločnosti DOPABAL, s.r.o.  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál predložiť na výjazdové zasadnutie mestskej rady.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a   žiadosť spoločnosti DOPABAL, s.r.o., Snina ohľadom 
odkúpenia parc. č. KN 2595/130, 2595/131 a časť z parc. č. KN 2595/7 predložiť na výjazdové 
zasadnutie MsR.  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 97/2007  
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K bodu 11) Odpredaj pozemkov parc. č. KN 1813/348, 1813/352 a 1813/353 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    odpredaj pozemkov parc. č. KN 1813/348 vo výmere 29 
m2, 1813/352 vo výmere 10 m2 a 1813/353 vo výmere 19 m2 za cenu podľa „Zásad na odpredaj 
nevyužitých pozemkov pri IBV“ pre záhradkárske účely pre Michala Harmaňoša a manželku 
Máriu, rod. Karľovú, bytom Snina.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 98/2007  
 
 
 
K bodu 12) Informatívna správa o problematike p. Petrunčíka  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Jozef Barlaš, vedúci oddelenia správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – tento materiál predložiť na ďalšie zasadnutie MsR a prizvať k tomu aj p. 
Petrunčíka.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu o problematike Jána 
Petrunčíka, bytom Snina, ktorá je súčasťou dôvodovej správy,   o d p o r ú č a    tento materiál 
predložiť na najbližšie zasadnutie MsR a prizvať na zasadnutie p. Petrunčíka.  
 
Hlasovanie za upravený písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 99/2007  
 
 
 
K bodu 13) Prejednanie žiadosti Jána Ščerbáka 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš,  
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a   nevyhovieť žiadosti Jána Ščerbáka, Snina, ohľadom 
odkúpenia časti parc. č. KN 1121/1 na parkovacie miesta a prístup k objektu do doby realizácie 
výstavby parkovacích miest k novému nákupnému centru na sídl. Komenského.  
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Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 100/2007  
 
 
 
K bodu 14) Riešenie bývania nájomníkov bytového domu na Ul. Palárikova 1606, Snina –  

zaujatie stanoviska 
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Jozef Barlaš, vedúci oddelenia správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – je to návrh úradu. Primátor sa s tým nestotožňuje.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je ťažko povedať, čo bude lepšie, ale určite nie je zato, aby mesto 
vlastnilo tieto bloky a taktiež je proti tomu, aby mesto vybudovalo nové obytné bloky pre Rómov 
a malo ich vo svojej správe. Znova budeme musieť za nich platiť prevádzkové náklady, pretože táto 
komunita sa nikdy nezmení.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť Združenia Rómov pod Vihorlatom, 
Študentská 1468, 069 01 Snina,    o d p o r ú č a    nevyhovieť žiadosti Združenia Rómov pod 
Vihorlatom, Študentská 1468, 069 01 Snina, o pomoc pri riešení bývania nájomníkov bytového 
domu na Ul. Palárikovej 1606 v Snine.  
 
Hlasovanie za písomný materiál: 
za: 6      proti: 0      udržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 101/2007  
 
 
 
K bodu 15) Rôzne  
 
     Ing. Ján Čop – informoval o jednaní, ktoré sa konalo u ministra výstavby ohľadom 
rekonštrukcie ZŠ na Ul. študentskej. Poslali sme znova žiadosť, ktorá bude prehodnotená, ale p. 
minister nevedel povedať, ako to dopadne;  
   - informoval o stretnutí s ministrom zdravotníctva. Minister uznal, že mesto 
Snina má právo sa sťažovať v súvislosti s nezaradením nemocnice do zoznamu minimálnej siete 
poskytovateľov ústavnej zdravotnej starostlivosti. Do termínu ukončenia pripomienkového konania 
máme poslať oficiálne svoje výhrady, resp. dôvody, prečo by sme sa mali v zozname nachádzať, čo 
sa zo strany nemocnice aj udialo. 
 
     Ing. Marián Výhonský – bolo stretnutie ohľadom zmeny územného plánu mesta. Je veľa 
žiadostí o zmenu územného plánu. Ide o individuálne požiadavky od obyvateľov. Niektoré veci sú 
nekoncepčné. Treba rozhodnúť, či všetky žiadosti sa zohľadnia v zmene plánu alebo nie. Navrhuje 
to prejednať v komisii výstavby a so stanoviskom tejto komisie to prejednať na zasadnutí MsR.  
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     Ing. Ján Čop – p. Paulík žiadal zámenou pozemkov, ktorú MsR neodsúhlasila a prijala 
uznesenie na vypísanie verejnej súťaže. P. Paulík znova žiada, aby došlo k zámene týchto 
pozemkov.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   r u š í   uznesenie MsR č. 79/2007 zo dňa 26. 06. 2007 ,   o d p o r ú č a  
zrušiť verejnú súťaž,   s ú h l a s í   so zámenou pozemkov s p. Ladislavom Paulíkom, Snina, 
Gladkova 4062/14 a odporúča pripraviť písomný materiál na najbližšie zasadnutie MsZ.   
 
Hlasovanie: 
za: 5      proti: 0      udržal sa: 0 
(pri hlasovaní nebola JUDr. Bžánová) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 102/2007  
 
 
     Ing. Miroslav Balog – žiadosti na odpredaj pozemkov a nehnuteľností z vlastníctva mesta je 
potrebné predkladať na prerokovanie do finančnej komisie, ale so stanoviskom oddelenia výstavby, 
oddelenia správy majetku a komisie výstavby – úloha.  
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  
 
 
 
 
 
          Ing. Štefan Milovčík 
                   primátor 
 
 
Overovateľ: Ing. Miroslav Balog    
 
 
 
Snina 17. 08. 2007  
 


	JUDr. Iveta Bžánová – TV SKV 1 je súkromná firma, ktorá nenatáča a nevysiela príspevky.  Vysiela iba prenosy zo zasadnutí MsZ, ktoré si mesto objednáva a platí za ne. Prečo by sme mali tejto televízii dávať ďalšie peniaze z rozpočtu mesta?

